
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

RIJEKA, IVANA ŽORŽA 17A 

KLASA: 007-04/23-02/8 

URBROJ: 2170-1-56-23-7 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

s 25. sjednice Školskog odbora održane 20. prosinca 2023. godine 

(srijeda) u 18:15 sati u knjižnici Škole 

 

Sjednici prisustvuju: 

1. Daniela Jugo-Superina, predsjednica,  

2. Mirjana Palada Kmetović, član iz reda Vijeća roditelja, 

3. Jasna Domić-Stanić, član iz reda Učiteljskog vijeća, 

4. Jasna Birkić, član iz reda osnivača, i 

5. Stela Bakarčić, član iz reda Radničkog vijeća i 

6. Vedran Kosovac, ravnatelj, 

7. Ana Štitić, voditeljica računovodstva i 

8. Vanja Kukuljan, knjižničarka 

 

Odsutni: 

1. Aleksandar Bulog, član iz reda osnivača- opravdano i 

2. Saša Jurešić, član iz reda osnivača- opravdano. 

 

Zapisnik vodi: Ines Sajko, tajnica škole 

Nakon što je utvrdila da sjednici prisustvuje većina članova Školskoga odbora, predsjednica 

predlaže Dnevni red: 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika, 

2. Rebalans Financijskog plana za 2023.g., 

3. Financijski plan za 2024.g. i projekcije za 2025. i 2026.g., 

4. Plan nabave za 2024.g., 

5. Otpis knjižnične građe, 

6. Donošenje novog Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja, 

7. Izvješće ravnatelja o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetima u cilju zaštite učenika za I. polugodište šk. 2023./2024.g., 

8. Razno. 

 

Svi prisutni jednoglasno usvajaju Dnevni red. Pod Razno teme glase: rampa. 

 

AD.1.Verifikacija prethodnog zapisnika 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Zapisnika s prethodne sjednice Školskog 

odbora. Članica Mirjana Palada Kmetović je elektronskim putem sugerirala izmjenu naziva i 

sadržaja točke 2. Dnevnog reda prethodnog zapisnika iz kolokvijalne fraze "sporazumni otkaz" 

u „sporazum o prestanku ugovora o radu“. 

Članovi prihvaćaju primjedbu na isti te jednoglasno donose: 

ZAKLJUČAK 

o verifikaciji zapisnika s 24. sjednice Školskog odbora održane 15.11.2023.g. 

 

AD.2. Rebalans Financijskog plana za 2023.g. 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Rebalansa Financijskog plana iz 2023. 

godine. Isti će se priložiti ovom Zapisniku, a stavke prenosi i pojašnjava voditeljica 

računovodstva Ana Štitić. 

Nakon rasprave članovi jednoglasno donose: 



ODLUKU o prihvaćanju 

rebalansa Financijskog plana iz 20223. godine 

 

 

AD.3. Financijski plan za 2024.g. i projekcije za 2025. i 2026.g. 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Financijskih planova za 2024. godinu i 

projekcija za 2025. i 2026. godinu. Isti će se priložiti ovom Zapisniku, a stavke prenosi i 

pojašnjava voditeljica računovodstva Ana Štitić. 

Nakon rasprave članovi jednoglasno donose: 

ODLUKU o prihvaćanju 

Financijskih planova za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu,  

 

AD.4. Plan nabave za 2024.g. 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Plana nabave za 2024. godinu. Isti će se 

priložiti ovom Zapisniku, a stavke prenosi i pojašnjava voditeljica računovodstva Ana Štitić. 

Nakon rasprave članovi jednoglasno donose: 

ODLUKU o prihvaćanju 

Plana nabave za 2024. godinu  

 

AD.5. Otpis knjižnične građe 

Na zahtjev knjižničarke Vanje Kukuljan članovi jednoglasno donose odluku o provođenju 

redovnog godišnjeg otpisa knjižnične građe. Odluka čini prilog ovom Zapisniku. 

 

AD.6. Donošenje novog Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja 

Na prijedlog ravnatelja članovu jednoglasno donose odluku o usvajanju novog Pravilnika o 

načinu i postupku zapošljavanja u Osnovnoj školi Fran Franković. 

 

AD.7. Izvješće ravnatelja o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjera-

ma poduzetima u cilju zaštite učenika za I. polugodište šk. 2023./2024.g 

Ravnatelj čita  Izvješće ravnatelja o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te 

mjerama poduzetima u cilju zaštite učenika za I. polugodište šk. 2023./2024.g. Članica Stela 

Bakarčić iznosi preventivne programe koji se provode u ovoj školi. 

Članovi jednoglasno usvajaju izvješće, a isti čini prilog ovom zapisniku. Nitko od prisutnih nije 

protiv niti suzdržan. 

 

AD. 8. Razno 

 Ravnatelj iznosi kako je dobio informaciju od osnivača da će radovi u svezi postavljanja 

rampe krenuti do kraja 2023. godine. 

 

Donošenjem odluka i zaključaka iscrpljen je dnevni red i sjednica je završila s radom u 20:00 

sati. 

  

                                                                                                                PREDSJEDNICA 

                Zapisničar   M.P.             ŠKOLSKOG ODBORA: 

 

          

     ________________________           ________________________ 

                  Ines Sajko, v.r.                                                             Daniela Jugo-Superina, v.r. 


